
 
HÄRNÖSANDS ORIENTERINGSKLUBB 

årsmötesprotokoll 2013-03-19 
 

 

Plats: HOK-stugan vid Högslätten 

Tid: kl.18,00 – 20,45. 

Närvarande: 24 st plus 9 ungdomar 

 

 

Kvällen inleddes på sedvanligt sätt med god soppa, smörgås och fika. Innan mötet utdelades 

medaljer till de som vunnit Härnösandsserien samt KM i olika discipliner och klasser. 

 

§   1. Mötets öppnande 

Stig Gunnar Bylund förklarade årsmötet öppnat. 

 

§   2. Fastställande av röstlängd för årsmötet 

Beslutades att upprätta en närvarolista om behov uppstår. 

 

§   3. Val av ordförande och sekreterare för årsmötet 

Till mötesordförande valdes Jan Lundgren och till mötessekreterare valdes  

Peter Näsholm. 

 

§   4. Val av protokolljusterare tillika rösträknare för mötet 

 Till protokolljusterare valdes Leif Selling och L G Eriksson.  

 

§   5. Fråga om årsmötets utlysande 

Kallelse har skett genom hemsidan, personligt brev och annons i tidningen 

Ångermanland. Mötet godkände kallelseförfarandet. 

 

§   6. Fastställande av föredragningslista 

Punkt 11 klubbstugefrågan föreslås flyttas till efter punkt 15. Mötet fastställde 

utsänd föredragningslista med denna ändring.  

 

§   7. a. Styrelsens och kommittéernas verksamhetsberättelse för det senaste  

verksamhetsåret 

Verksamhetsberättelsen har skickats ut till medlemmarna. Den gicks kortfattat 

igenom. Särskilt noterades succén med Hitta Ut och Sven Åke Heinemos stora 

arbete.  

 

b. Styrelsens förvaltningsberättelse för det senaste räkenskapsåret 

Balans- och resultaträkning har skickats ut. Årets underskott blev ca 12 000 kr. 

Genom att HOK erhöll Silverkotten och 20 000 kr begränsades underskottet 

något. Mötet godkände och fastställde resultat- och balansräkning. 

 

§   8. Revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen föredrogs av L-G Eriksson. Revisorerna föreslår att 

styrelsen beviljas ansvarsfrihet. 

 

§   9. Fråga om ansvarsfrihet 

 Mötet beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2012. 

 

§ 10. Fastställande av medlemsavgift 

Mötet beslöt om oförändrad medlemsavgift för år 2014. Avgifterna är:  

Familj 400 kr, vuxen 200 kr och ungdom 100 kr. 

 



§ 11. Behandling av inkomna motioner och styrelsens förslag 

Inga motioner fanns att behandla. Förslaget till verksamhetsplan presenteras 

varvid framkommer att HOK skall arrangera en nationell tävling i Finsvik den 

30 juni. Verksamheten för 2013 i övrigt föreslås bli av i princip samma 

omfattning som tidigare. 

 

§ 12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande räkenskapsår 

Kassören Per Sander går igenom förslaget till budget för 2013. Budgeten visar 

ett underskott på 29 000 kr något som föranledde en viss diskussion. Eftersom 

klubbens ekonomi är god kan ett underskott accepteras under några år. 

 

Verksamhetsplan, avgiftsreglemente och budget för 2013 fastställdes. 

Årsmötet beslöt uppdra till styrelsen att inför nästa årsmöte se över reglerna för 

avgifter och ersättningar för att om möjligt få en budget i balans för 2014. 

 

§ 13. a) Val av tre ledamöter till styrelsen 

Till styrelseledamöter för en tid av två år valdes Torbjörn Engberg, Pelle Molin 

och Per Edström. Samtliga nyvalda. Eftersom Johanna Lindahl avsagt sig 

uppdraget i styrelsen gjordes ett fyllnadsval för en tid av ett år varvid årsmötet 

valde Pia Sandström (nyval). 

 

b) Val av föreningsordförande 

Efter flera år av ambulerande ordförandeskap inom styrelsen uttrycktes 

önskemål om att mötet skulle utse en person till ordförande för 2013. Per 

Edström lovade att på alla sätt stötta den som väljs till ordförande. Efter lite 

samtal i frågan föreslogs Leif Selling. 

Årsmötet beslöt välja Leif Selling till ordförande i HOK för 2013. 

 

 c) Val av revisorer 

 Till revisor för en tid av 2 år valdes Mattias Allberg (omval). 

Till revisorssuppleant för en tid av 1 år valdes Anita Jansson (nyval). 

 

 d) Val av valberedning 

 Till valberedning för en tid av 3 år omvaldes Berit Selling. Per Hansson har 2 år  

kvar av sin mandattid och Elisabeth Hörnqvist-Jonasson 1 år.  

 

 e) Val av ombud till SDF-möten m.m. 

Mötet beslöt att uppdra till styrelsen att utse erforderliga ombud att representera 

klubben. 

 

f) Val av kommittéansvariga 

Årsmötet beslöt utse följande kommittéansvariga för 2013: 
 

Kartansvarig     Peter Näsholm 

Markansvarig   Göran Abel 

Stug/materialansvarig          Per Hansson  

Naturpasset / Hitta Ut          styrelsen 

Trivselkommittén   Anna Johansson 

Träningskommittén   Anders Windling 

Tävlings-/elitkommittén   Hans och Anita Gahlin 

Ungdomskommittén   Susanna Edström 

PR- och infokommittén   Erik Borglund  

Arrangemang   Torbjörn Westman 

Skidorientering   Torbjörn Engberg 

Klädansvarig    Pelle Molin 

 

 



§ 14. Klubbens visionsarbete 

 

Anna Johansson berättar om styrelsens arbete med att ta fram ett 

visionsdokument. Tankar kring vad som kan diskuteras i ett visionsarbete har 

sammanställts och fanns bifogat handlingarna till dagens årsmöte. Ytterligare 

idéer om vad som kan tas med lämnas under pågående årsmöte. Anna uppmanar 

alla medlemmar att deltaga i kommande träffar kring olika teman som visionen 

skall behandla. 

 

§ 15. Klubbstugefrågan 

 

Fjolårets årsmöte beslutade uppdra till styrelsen att ta erforderliga kontakter och 

utreda förutsättningarna för att flytta klubbstugan till Vårdkasen. 

 

Stig Gunnar Bylund redovisar vad som gjorts: 

a) Klubbstugan dvs själva byggnaden har en sådan teknisk konstruktion att den 

inte går att flytta 

b) Kontakt har tagits med bågskytteklubbens ordf  ang deras stuga på 

Vårdkasen. Klubben har ingen verksamhet däruppe och kan tänka sig sälja 

alternativt hyra ut stugan till HOK. Stugan är i bra skick men saknar vatten 

och avlopp. 

 

Per Edström har haft kontakt med politikerna Amanda Lind och Magnus 

Oscarsson för att utröna om det finns några möjligheter till kommunala bidrag 

vid en flytt av orienteringsverksamheten till Vårdkasen. Några tydliga svar i den 

frågan har ej gått att få fram i nuläget. 

 

Åsikter för och emot en flyttning av verksamheten från Högslätten till 

Vårdkasen framförs. Huvudmotivet för att flytta är att terrängen på Vårdkasen 

passar bättre för den lite mer avancerade ungdomsverksamheten. Det som talar  

emot en flytt är bl a Högslättens goda tillgänglighet, att HOK-stugan syns för 

många och att det är en stuga plus förråd i mycket bra skick. Torbjörn Engberg   

menar att det viktiga är att skapa bra träningsmöjligheter på Vårdkasen och att 

det går att göra utan att äga en stuga där. Hyra är ett alternativ till ägande av 

stuga. Viktigast är att det finns någonstans att gå in under tak när man bedriver 

aktiviteter på Vårdkasen.  

  

Årsmötet beslutade ge styrelsen i uppdrag att förutsättningslöst utreda var 

HOKs verksamhet skall bedrivas, på Högslätten eller Vårdkasen, samt var 

förråd och klubbstuga skall vara lokaliserade. Utredningen skall redovisas 

senast vid nästa årsmöte varefter beslut tas i frågan. 

 

§ 16. Övriga frågor 

  

Anna Johansson redogör för kontakter med Norrlands Trä i Älandsbro.  

Företaget är berett köpa annons på Hitta ut-kartan men vill som motprestation  

att HOK ställer upp och grillar korv mm på företagets öppet hus-dag den 4 maj.   

 

Årsmötet beslutade att anta erbjudandet och uppmanar medlemmarna att  

ställa upp och hjälpa till den 4 maj.  

 

 Leif Selling tackade för styrelsen räkning Stig Gunnar Bylund, Anna 

Johansson, Märta Molin och Johanna Lindahl för deras insatser i styrelsearbetet 

och överlämnade tulpaner. Tack utdelas även till Jan Lundgren och Peter 

Näsholm för ett väl genomfört årsmöte. 

  

 



  

 

§ 17. Avslutning 

 

Mötesordföranden förklarade årsmötet avslutat. 

 

 

 

 
……………………………………………………………………………………………… 

Peter Näsholm  Jan Lundgren 

mötessekreterare  mötesordförande 

 

 

 

 

……………………................................................................................... 

Leif Selling   L G Eriksson   

justerare   justerare 

 

 

 

 

 


